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DANE OSOBOWE  

PROTOKÓŁ NR 60/2021 

z LX SESJI RADY MIEJSKIEJ GÓRY KALWARII 

odbytej 27 października 2021 r. 

 

 

LX sesja Rady Miejskiej Góry Kalwarii odbyła się w Ośrodku Kultury w Górze 

Kalwarii, przy ul. Porucznika Jana Białka 9. 

 

Szczegółowy przebieg obrad przedstawia nagranie z sesji. 

Link do nagrania:  

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/19718/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-

lx-w-dniu-27-pa%C5%BAdziernika-2021-godz-1430.htm 

 

Punkt 1. Otwarcie LX sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa o godzinie 14:30 otworzyła 

LX sesję Rady Miejskiej. Poinformowała, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy.  

Ponadto poinformowała o konieczności stosowania zasad wynikających z przepisów 

o ochronie danych osobowych.  

Następnie po potwierdzeniu przez radnych obecności w systemie eSesja stwierdziła 

prawomocność obrad.  

W posiedzeniu udział wzięło 18 radnych. 

1. Zbigniew Adamczyk 

2. Monika Bolek 

3. Aleksandra Fedynicz-Komosa 

4. Jacek Gliński 

5. Jan Jarosz 

6. Teresa Jędral 

7. Wojciech Kochański 

8. Szymon Krupa 

9. Beata Mika 

10. Bożena Molak 

11. Zenon Nadstawny 

12. Beata Polaczyńska 

13. Jakub Rącz 

14. Jan Rokita 

15. Iwona Szymańska 

16. Tomasz Ura 

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/19718/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-lx-w-dniu-27-pa%C5%BAdziernika-2021-godz-1430.htm
https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/19718/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-lx-w-dniu-27-pa%C5%BAdziernika-2021-godz-1430.htm
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17. Urszula Wroniewicz 

18. Rozalia Zdulska 

Nieobecni:  

1. Łukasz Baran 

2. Czesława Iwona Książek 

3. Andrzej Posiewka 

 

W załączeniu do protokołu: lista obecności radnych wraz z raportem obecności radnych 

wygenerowanym z systemu eSesja załącznik nr 1; lista obecności przewodniczących 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy załącznik nr 2; lista obecności 

gości załącznik nr 3.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa powitała radnych, burmistrza 

wraz z zastępcą, sekretarza gminy, skarbnika gminy, pracowników urzędu, mieszkańców, 

oraz przedstawicieli wnioskodawców Budżetu Partycypacyjnego. 

Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie LX sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja burmistrza z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych za 

2020 r. zastępców burmistrza, sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników 

jednostek organizacyjnych gminy, osób zarządzających i członków organu 

zarządzającego gminnymi osobami prawnymi oraz osób wydających decyzje 

administracyjne w imieniu Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z przeprowadzonej analizy złożonych 

przez radnych oświadczeń majątkowych za 2020 r. 

6. Informacja o stanie oświaty w roku szkolnym 2020/2021.  

7. Projekt stanowiska w sprawie utworzenia miejsca pamięci poświęconego 

Powstańcom Warszawskim związanym z gminą Góra Kalwaria. 

8. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Miasta 

i Gminy Góra Kalwaria na lata 2022-2030 oraz określenia szczegółowego trybu 

i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie/najem części 

nieruchomości gruntowych na rzecz dotychczasowych dzierżawców/najemców. 

10. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia "Regulaminu 

korzystania ze Stadionu w Baniosze". 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego 

położonego w Górze Kalwarii przy ul. Pijarskiej 119.  
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12. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad i kryteriów 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Góra 

Kalwaria. 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu na 

rzecz dotychczasowych najemców. 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria.      

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Góra Kalwaria 

nieruchomości położonej w obrębie Krzaki Czaplinkowskie w gminie Góra Kalwaria, 

oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 39/9. 

16. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Czersk. 

17. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Czachówek. 

18. Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Linin, obręb 0025 

Linin II. 

19. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Góra Kalwaria. 

20. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości w Gminie Góra Kalwaria i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, częstotliwości odbierania odpadów, 

ograniczenia ilości odpadów budowlanych i rozbiórkowych stanowiących odpady 

komunalne przyjmowane przez punkt selektywnego zbierania odpadów 

komunalnych oraz trybu i sposobu zgłaszania przez właścicieli nieruchomości 

przypadków niewłaściwego świadczenia usług przez przedsiębiorcę odbierającego 

odpady komunalne od właścicieli nieruchomości lub przez prowadzącego punkt 

selektywnego zbierania odpadów komunalnych.  

21. Rozstrzygnięcie Rady Miejskiej o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych przez 

burmistrza uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria rejon targowiska. 

22. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Cendrowice cz. III.  

23. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Solec na obszarze 

gminy Góra Kalwaria (część II). 

24. Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Dobiesz - Wola Dobieska - część północna oraz 

fragmentu wsi Wojciechowice. 

25. Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Moczydłów - część II. 

26. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Góra Kalwaria i przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 
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27. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2021 – 2028.  

28. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2021 rok. 

29. Projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji w celu opracowania 

Gminnego Programu Wspierania Osób z Niepełnosprawnościami oraz ich Rodzin. 

30. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie dokonania 

poprawek lub uzupełnienia protokołu z LVII uroczystej sesji w dniu 21.09.2021 r. 

oraz z LVIII sesji w dniu 29.09.2021 r. 

31. Sprawy różne:  

a) pytania mieszkańców i odpowiedzi,  

b) pytania radnych i odpowiedzi,   

c) wolne wnioski,  

d) informacje. 

32. Zamknięcie LX sesji Rady Miejskiej. 

 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji w trybie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym wraz 

z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Do porządku obrad nie zgłoszono propozycji zmian. 

 

Punkt  3. Sprawozdanie burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski wraz z Przewodniczącą Rady Miejskiej Aleksandrą 

Fedynicz-Komosą wręczyli symboliczne czeki liderom zwycięskich projektów zgłoszonych 

w ramach Budżetu Partycypacyjnego Gminy Góra Kalwaria na rok 2022. 

Największą liczbę głosów mieszkańców zdobyły nw. projekty, a odebrali je: 

Miejsce 1. Pan Jakub Deniszewski przedstawiciel OSP Baniocha - projekt „Decyduj Ty – 

poprawa bezpieczeństwa mieszkańców gminy Góra Kalwaria” czek o wartości 49.950 zł. 

Miejsce 2. Pani Magdalena Mroczek, Dyrektor Szkoły Podstawowej im. w Dobieszu - 

projekt „Przyjazna nawierzchnia na placu zabaw” czek o wartości 77.934 zł. 

Miejsce 3-5. Pan Bartosz Miszewski, sołtys wsi Dobiesz - projekty:  

„Dzień Dziecka w Dobieszu” czek o wartości 8.950 zł, 

„Budowa oświetlenia wzdłuż ul. Wolskiej w Dobieszu” czek o wartości 45.000 zł,  

„Budowa chodnika wzdłuż ul. Szkolnej w Dobieszu” czek o wartości 70.000 zł. 

Miejsce 6. Pan Piotr Bednarski, przedstawiciel KS Orzeł Baniocha - projekt „Elektroniczna 

tablica wyników LED – telebim” czek o wartości 34.500 zł. 

Miejsce 7-8. Pani Izabela Banasiak-Matusik, sołtys wsi Czachówek - projekty:  
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„Chillout z grami i książkami” czek o wartości 19.560 zł, 

„Koperta życia Gmina Góra Kalwaria” czek o wartości 12.900 zł. 

Miejsce 9. Pan Tomasz Ura, radny Rady Miejskiej - projekt „Wyposażenie kotłowni oraz 

posadowienie i montaż zbiornika naziemnego na gaz płynny o pojemności V=2700 L” 

czek o wartości 34.000 zł. 

Miejsce 10. Pan Zbigniew Adamczyk, radny Rady Miejskiej oraz sołtys wsi Czaplin - projekt 

„Zakup zewnętrznej tężni solankowej w Czaplinie” czek o wartości 30.000 zł. 

Radny Zbigniew Adamczyk podziękował a następnie pogratulował pozostałym zwycięzcom, 

jednocześnie zwracając się do mieszkańców o większą aktywność na przyszłość.  

Sołtys Bartosz Miszewski zachęcał mieszkańców do głosowania na projekty zgłaszane 

również do Budżetu Obywatelskiego Mazowsza. 

 

Szczegóły sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria 

w okresie od 30 września 2021 r. do 27 października 2021 r.  

 

I. Wykaz podjętych zarządzeń: 

Lp. Nr zarządzenia Data podjęcia Dot.: 

1 ORG.0050.206.2021 29.09.2021 

w sprawie zmian planu jednostek 

budżetowych Gminy Góra Kalwaria na 2021 

rok 

2 ORG.0050.207.2021 30.09.2021 w sprawie zmian w budżecie 

3 ORG.0050.208.2021 30.09.2021 

w sprawie zmian planu jednostek 

budżetowych Gminy Góra Kalwaria na 2021 

rok 

4 ORG.0050.209.2021 30.09.2021 

w sprawie powołania Komisji odbioru 

końcowego w ramach zadania pod nazwą 

„Budowa kanalizacji deszczowej na terenie 

dawnej Jednostki Wojskowej” 

5 ORG.0050.210.2021 01.10.2021 

w sprawie powołania Komisji Stypendialnej 

opiniującej stypendia dla uczniów/studentów 

szczególnie uzdolnionych 

6 ORG.0050.211.2021 07.10.2021 

w sprawie powołania Komisji odbioru 

końcowego w ramach zadania pod nazwą 

"Rozbudowa placu zabaw w Podłęczu" 

7 ORG.0050.212.2021 08.10.2021 w sprawie zmian w budżecie gminy 

8 ORG.0050.213.2021 08.10.2021 

w sprawie zmian planu jednostek 

budżetowych Gminy Góra Kalwaria na 2021 

rok 
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9 ORG.0050.214.2021 12.10.2021 

w sprawie powołania komisji odbioru 

końcowego w ramach zadania pod nazwą 

"Budowa oświetlenia ulicznego w Kątach" 

10 ORG.0050.215.2021 18.10.2021 

w sprawie powołania komisji odbioru 

końcowego w ramach zadania pod nazwą 

"Budowa oświetlenia ulicznego w Kątach" 

11 ORG.0050.216.2021 18.10.2021 

w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej 

do przeprowadzenia egzaminu kończącego 

służbę przygotowawczą w Urzędzie Miasta 

i Gminy Góra Kalwaria 

12 ORG.0050.217.2021 20.10.2021 

w sprawie ustalenia stawek bazowych czynszu 

za 1 m² powierzchni użytkowej lokali 

mieszkalnych stanowiących zasób gminy 

Góra Kalwaria 

13 ORG.0050.218.2021 22.10.2021 

w sprawie powołania Komisji Rekrutacyjnej 

do przeprowadzenia naboru na wolne 

stanowisko kierownicze - Dyrektora Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Górze Kalwarii 

14 ORG.0050.219.2021 25.10.2021 

w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

projektu uchwały dotyczącej uchwalenia 

Rocznego Programu Współpracy Gminy Góra 

Kalwaria z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2022 

15 ORG.0050.220.2021 27.10.2021 

w sprawie zmian planu jednostek 

budżetowych gminy Góra Kalwaria na 2021 

rok 

 

II. Kalendarium spotkań, wydarzeń 

 

Tydzień 39 (30.09-1.10) 

- wizyta na cmentarzu żydowskim, uroczyste oznakowanie miejscowego kirkutu 

- wizyta w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w celu 

podpisania umowy na dofinansowanie odbioru i utylizacji azbestu z terenu naszej 

gminy 

- wizyta w Ośrodku Kultury z okazji uroczystych obchodów Dnia Seniora 

Tydzień 40 (4.10-10.10) 

- spotkanie z mieszkańcami wsi Solec oraz mediatorem powołanym przez Sąd 

w sprawie nieuregulowanych spraw geodezyjnych na terenie wsi 

- spotkanie z OSP Czaplin w sprawach bieżących 
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- udział w XIX Samorządowym Forum Kapitału i Finansów 

- spotkanie z dyrekcją Szkoły Podstawowej w Czersku w sprawie rozbudowy szkoły 

- udział w inauguracji Uniwersytetu Trzeciego Wieku 

- udział w Radzie Nadzorczej ZGK 

- udział w Społecznej Komisji Mieszkaniowej 

- udział w uroczystych obchodach 15-lecia POIK 

- spotkanie z seniorami w bibliotece w Baniosze 

- udział w koncercie muzyki klasycznej „Classica Calvaria” organizowanym w hali 

sportowej przy ul. Białka. 

Tydzień 41 (11.10-17.10) 

- spotkanie z sołtysem wsi Wojciechowice oraz prezesem OSP Wojciechowice w sprawie 

remontu remizy OSP 

- spotkanie ze zgromadzeniem zakonnym Sióstr Służebniczek Niepokalanego Poczęcia 

NMP w Szkole Podstawowej w Czersku sprawie pozyskania działki pod budowę boiska 

na potrzeby szkoły 

- spotkanie z radnymi wchodzącymi w skład tzw. komisji drogowej 

- spotkanie z przedstawicielką koła gospodyń wiejskich ze wsi Coniew w sprawach 

bieżącej działalności 

- spotkanie ze strażakami OSP Czaplin w sprawie usytuowania tężni solankowej  

- spotkanie z nauczycielami oraz wręczenie nagród z okazji Dnia Edukacji Narodowej 

- spotkanie z przedstawicielami gmin ościennych oraz mieszkańcami gminy dotyczące 

wspólnych działań w sprawie powstania Obwodnicy Aglomeracji Warszawskiej  

- udział w uroczystości pasowania uczniów w Szkole Podstawowej w Baniosze  

- udział w wykładach Uniwersytetu Trzeciego Wieku 

- udział w spotkaniu Lokalnej Grupy Działania 

- spotkanie z osobami zajmującymi się cmentarzem żydowskim w sprawie jego remontu  

- udział w pokazach pierwszej pomocy z okazji Światowego Dnia Przywracania 

Czynności Serca 

 

Tydzień 42 (18.10-24.10) 

- udział w nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

- spotkanie z przedstawicielem Szkoły Wyższej Sztuki i Projektowania w sprawie 

utworzenia filii uczelni w Górze Kalwarii 

- spotkanie z „morsami” z Wołomina w sprawie zorganizowania imprezy nad Wisłą 

- udział w Radzie Społecznej Zakładu Opieki Zdrowotnej 

- spotkanie w sprawie projektu piłkarskiego „Przyszłość Góry” 

- udział w uroczystym otwarciu Pogotowia Rodzinnego sióstr Eucharystek z Góry Kalwarii 
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- udział w turnieju tanecznym „Taneczne Pejzaże”, wręczenie nagród  

Tydzień 43 (25.10-27.10) 

- udział w spotkaniu Komitetu sterującego Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych  

- udział w sesji Rady Miejskiej 

 

III. Inwestycje rozpoczęte 

brak 

 

IV. Inwestycje zakończone 

- Modernizacja oświetlenia w Pęcławiu 

- Rozbudowa placu zabaw w Podłęczu 

- Budowa siłowni zewnętrznej przy szkole w Dobieszu 

- Budowa zewnętrznego boiska do koszykówki na terenie szkoły w Dobieszu 

- Rozbudowa parkingu przy SP w Coniewie 

- Budowa oświetlenia w Kątach 

- Budowa kanalizacji deszczowej na terenie dawnej Jednostki Wojskowej 

 

V. Stan zatrudnienia 

- Urząd Miasta i Gminy – 95 osób 

- Straż Miejska – 7 osób 

- OSP – 4 osoby 

- ZOPO – 16 osób 

- OPS – 39 osób 

- Biblioteka – 9 osób 

- Ośrodek Kultury – 23 osoby 

- OSiR -  49 osób 

- ABK – 18 osób 

- ZGK – 83 osoby 

 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna Teresa Jędral poprosiła o przedstawienie szczegółów nt.: 

1. Spotkania z mieszkańcami wsi Solec oraz mediatorem powołanym przez Sąd w sprawie 

nieuregulowanych spraw geodezyjnych na terenie wsi. 

2. Udziału w Radzie Nadzorczej ZGK. 

3. Udziału w spotkaniu Lokalnej Grupy Działania. 
 

Radny Zbigniew Adamczyk poprosił o przedstawienie szczegółów nt. spotkania w sprawie 

utworzenia filii uczelni w Górze Kalwarii. 
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Radny Wojciech Kochański poprosił o przedstawienie szczegółów nt.: 

1. Spotkania w sprawie powstania Obwodnicy Aglomeracji Warszawskiej. 

2. Otwarcia Pogotowia Rodzinnego sióstr Eucharystek z Góry Kalwarii. 

 

Radna Bożena Molak poprosiła o przedstawienie szczegółów w sprawie udziału 

burmistrza w Radzie Społecznej Zakładu Opieki Zdrowotnej. Dodatkowo (poza 

sprawozdaniem) poprosiła o odpowiedź na pytania: 

1. Jakie projekty zostały złożone w ramach Polskiego Ładu oraz które uzyskały 

dofinasowanie. 

2. Kiedy zostanie usytułowany przystanek L25 przy ul. Kalwaryjskiej w Górze Kalwarii.  

3. Czy zostały rozpoczęte działania dot. zadań dofinasowanych z FOGR-u.  
 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski przedstawił szczegóły ze spotkania z mieszkańcami wsi 

Solec oraz mediatorem sądowym, przedmiotem którego były mediacje dot. zajętego 

przez mieszkańców fragmentu pasa drogowego. Następnie przedstawił informację ze 

spotkania w sprawie utworzenia w Górze Kalwarii filii łódzkiej uczelni. 

Następnie przedstawił informację z udziału w otwarciu Pogotowia Rodzinnego sióstr 

Eucharystek, jak również powiedział o kulisach powstawania placówki. Poinformował, 

że placówka będzie finansowana przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie zaś swoją 

działalność rozpocznie od listopada. Odnośnie do spotkania w sprawie autostradowej 

obwodnicy Warszawy poinformował, że spotkanie odbyło się w gronie gmin ościennych 

i miało na celu wypracowanie wspólnego stanowiska w sprawie obwodnicy. Odnosząc się 

do udziału w posiedzeniu Rady Społecznej Zakładu Opieki Zdrowotnej poinformował, że 

spotkanie dotyczyło spraw bieżących związanych z funkcjonowaniem SPZOZ, jak również 

spraw zdrowotnych pacjentów w tym szczepień oraz potrzeb inwestycyjnych. Kontynuując 

burmistrz poinformował o uzyskaniu przez SPZOZ Certyfikatu Akredytacyjnego za jakość 

świadczonych usług. Oznacza to dodatkowe środki z NFZ dla SPZOZ, w okresie akredytacji 

na poziomie ok. 1.000.000 zł. Odpowiadając na pytanie w sprawie projektów złożonych 

w ramach Polskiego Ładu poinformował, że zostały zgłoszone trzy projekty. Pierwszy na 

rozbudowę dwóch szkół: w Czesku i w Kątach. Drugi na budowę ul. Papczyńskiego a trzeci 

na budowę kanalizacji w Czersku. Dofinasowanie w wysokości 5 mln zł uzyskał projekt 

na budowę kanalizacji w Czersku. Burmistrz zapowiedział również uczestnictwo i złożenie 

wniosków w drugiej turze, która rusza 9 listopada. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiadając na pytanie dotyczące udziału w Radzie 

Nadzorczej ZGK poinformował, że było to standardowe posiedzenie rady, rozmawiano 

o sprawach bieżących, między innymi o postępie projektu modernizacji oczyszczalni 

ścieków w Moczydłowie oraz o problemach zakładu głównie wynikających ze wzrostu cen 

energii, paliwa i gazu. Odnośnie do spotkania Lokalnej Grupy Działania poinformował, 

że dotyczyło ono podpisania deklaracji dalszej współpracy gmin tworzących LGD w nowej 

perspektywie finansowej Unii Europejskiej na lata 2021-2027. Odpowiadając na pytanie 

dotyczące projektów realizowanych przy dofinansowaniu ze środków Funduszu Ochrony 

Gruntów Rolnych poinformował, że obecnie zostały ogłoszone przetargi. W kwestii 

przystanku L25 przy ul. Kalwaryjskiej w Górze Kalwarii poinformował, że rozmowy 
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z Warszawskim Zarządem Transportu Miejskiego są daleko zaawansowane, została 

uzgodniona lokalizacja przystanków. Następnie na prośbę burmistrza p. Beata Kisiel 

Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich przedstawiła szczegółowe informacje w tym 

temacie. 

Radny Jan Rokita w trybie ad vocem do informacji udzielonej przez burmistrza 

A. Strzyżewskiego pogratulował pozyskania środków na kanalizację w Czersku. W kwestii 

niezakwalifikowania się projektów na rozbudowę szkół oraz budowę ul. Papczyńskiego 

zapytał o alternatywne źródło finasowania tych inwestycji w przypadku nieotrzymania 

dofinasowania w kolejnej edycji Polskiego Ładu.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski w odpowiedzi na pytanie radnego J. Rokity wyjaśnił, 

że nie deklarował, jakie zostaną w drugim naborze zgłoszone projekty, ponieważ nie ma 

jeszcze wytycznych, nie wie jakie będą rekomendacje przy drugiej turze naboru i ile 

będzie można zgłosić projektów. Dodał, że przy pierwszej turze były wskazane obszary, 

w jakich można składać projekty i poziom dofinasowania. Natomiast planem „B” jest 

pozyskanie środków zewnętrznych z innych programów.  

Radny Zbigniew Adamczyk w trybie ad vocem do informacji udzielonej przez z-cę 

burmistrza M. Baja w sprawie LGD dopytywał, czy była formalna potrzeba podpisania 

przez gminy członkowskie kontynuacji członkostwa w stowarzyszeniu, czy w związku 

z nową siedmioletnią perspektywą będzie potrzeba opracowania nowej Lokalnej Strategii 

Rozwoju, i czy wiadomo o ile zwiększy się budżet w nowej perspektywie.    

Radny Jan Rokita w kolejnym wystąpieniu zapytał burmistrza, czy będzie potrzeba 

wyasygnowania dodatkowych środków z budżetu gminy (na wkład własny) na budowę 

kanalizacji w Czersku. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiadając na pytania radnego Z. Adamczyka 

powiedział, że spotkanie miało charakter kierunkowy. Przedstawiciele włodarzy 

poszczególnych gmin deklarowali chęć przedłużenia działalności LGD. 

Kontynuując poinformował, że w nowej perspektywie finansowej będzie mniej środków 

a także będzie mniej o ok. 50 lokalnych grup w skali kraju. O szczegółach, w tym strategii 

rozwoju, jeszcze nie rozmawiano, ponieważ jest jeszcze za wcześnie. Odpowiadając 

na pytanie radnego J. Rokity powiedział, że na budowę kanalizacji w Czersku będzie 

potrzebny wkład własny gminy, przypominając radnemu, że rada miejska na nadzwyczajnej 

sesji zabezpieczyła już środki na ten cel.  

 

Punkt 4. 

Informacja burmistrza z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych za 2020 r. 

zastępców burmistrza, sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy, osób zarządzających i członków organu zarządzającego gminnymi 

osobami prawnymi oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza 

Miasta i Gminy Góra Kalwaria. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że informacja 

burmistrza z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych za 2020 r. została 
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przesłana radnym drogą elektroniczną jak również została umieszczona w systemie eSesja. 

Następnie zwróciła się do radnych z pytaniem, czy mają pytania do powyższej informacji.  

Pytań nie zgłoszono. 

Informacja burmistrza z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych za 2020 r. 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Punkt 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z przeprowadzonej analizy złożonych 

przez radnych oświadczeń majątkowych za 2020 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że informacja 

z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych za 2020 r. została przesłana radnym 

drogą elektroniczną jak również została umieszczona w systemie eSesja.  

Następnie zwróciła się do radnych z pytaniem, czy mają pytania do powyższej informacji.  

Pytań nie zgłoszono. 

Informacja przewodniczącej rady z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych za 

2020 r. stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Punkt 6. Informacja o stanie oświaty w roku szkolnym 2020/2021. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że wszystkie 

komisje zapoznały się z informacją o stanie oświaty w roku szkolnym 2020/2021. 

Następnie zapytała radnych, czy zgłaszają dodatkowe pytania do ww. informacji.  

Pytań nie zgłoszono. 

Informacja o stanie oświaty w roku szkolnym 2020/2021 stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Punkt 7. Projekt stanowiska w sprawie utworzenia miejsca pamięci poświęconego 

Powstańcom Warszawskim związanym z gminą Góra Kalwaria. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła stanowisko 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu, która zarekomendowała rozszerzenie 

nazwy stanowiska na następującą: Stanowisko w sprawie utworzenia miejsca pamięci 

poświęconego Bohaterom Września 1939 r. oraz Powstańcom Warszawskim związanym 

z gminą Góra Kalwaria. 

Następnie zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Zbigniewa Adamczyka 

o doprecyzowanie czy jest to rekomendacja czy wniosek komisji.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Adamczyk poprosił, aby stanowisko komisji potraktować, 

jako wniosek. 

Przewodnicząca poinformowała ponadto, że radny Jan Rokita zgłosił wniosek 

indywidualny, aby upamiętnić bohaterów bez wyszczególniania nazwisk.  
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Radny Jan Rokita poinformował, że wycofuje zgłoszony wniosek uzasadniając swoją 

decyzję. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski negatywnie odniósł się do wniosku zgłoszonego przez 

Komisję Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu, uzasadniając swoją stanowisko. 

Radny Zbigniew Adamczyk uzasadnił zgłoszony przez komisję wniosek oraz zasugerował 

przeprowadzenie pogłębionej dyskusji w czasie konsultacji społecznych.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przystąpiła do głosowania 

wniosku Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu. 

Głosowano wniosek w sprawie: rozszerzenia zapisu na: Stanowisko w sprawie utworzenia 

miejsca pamięci poświęconego Bohaterom Września 1939 r. oraz Powstańcom 

Warszawskim związanym z gminą Góra Kalwaria.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Szymon Krupa, Beata Mika, Jan Rokita 

PRZECIW (12) 

Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Teresa Jędral, Wojciech 

Kochański, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Adamczyk, Jan Jarosz, Bożena Molak 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Baran, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka 

 

Rada Miejska nie uwzględniła wniosku Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu. 

 

Głosowano w sprawie: projektu stanowiska w sprawie utworzenia miejsca pamięci 

poświęconego Powstańcom Warszawskim związanym z gminą Góra Kalwaria.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, 

Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (3) 
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Łukasz Baran, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła stanowisko nr 4/2021 

 

Punkt 8. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Miasta 

i Gminy Góra Kalwaria na lata 2022-2030 oraz określenia szczegółowego trybu 

i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że wszystkie 

komisje rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii 

Rozwoju Miasta i Gminy Góra Kalwaria na lata 2022-2030 oraz określenia szczegółowego 

trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula 

Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Rokita 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Baran, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LX/528/2021 

 

Punkt 9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie/najem części 

nieruchomości gruntowych na rzecz dotychczasowych dzierżawców/najemców. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że wszystkie 

komisje rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie/najem części nieruchomości gruntowych na rzecz dotychczasowych 

dzierżawców/najemców.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, 

Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Baran, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LX/529/2021 

Punkt 10. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia "Regulaminu 

korzystania ze Stadionu w Baniosze". 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że wszystkie 

komisje rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

"Regulaminu korzystania ze Stadionu w Baniosze".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, 

Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Baran, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LX/530/2021 

 

Punkt 11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego 

położonego w Górze Kalwarii przy ul. Pijarskiej 119. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że wszystkie 

komisje rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 
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Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu 

użytkowego położonego w Górze Kalwarii przy ul. Pijarskiej 119.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, 

Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Baran, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LX/531/2021 

 

Punkt 12. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad i kryteriów 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Góra Kalwaria. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że wszystkie 

komisje rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad i 

kryteriów wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Góra 

Kalwaria.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula 

Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Rokita 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Baran, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka 
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 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LX/532/2021 

 

Punkt 13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu 

na rzecz dotychczasowych najemców. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że wszystkie 

komisje rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów najmu na rzecz dotychczasowych najemców.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, 

Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Baran, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LX/533/2021 

 

Punkt 14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że wszystkie 

komisje rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, 
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Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Baran, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LX/534/491/2021 

 

Punkt 15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Góra 

Kalwaria nieruchomości położonej w obrębie Krzaki Czaplinkowskie w gminie Góra Kalwaria, 

oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 39/9. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że wszystkie 

komisje rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez 

Gminę Góra Kalwaria nieruchomości położonej w obrębie Krzaki Czaplinkowskie w gminie 

Góra Kalwaria, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 39/9.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula 

Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Rokita 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Baran, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LX/535/2021 

 

Punkt 16. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Czersk. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że wszystkie 

komisje rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Czersk.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, 

Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Baran, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LX/536/2021 

 

Punkt 17. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Czachówek. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że wszystkie 

komisje rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Czachówek.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, 

Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Baran, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LX/537/2021 

 

Punkt 18. Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Linin, obręb 0025 

Linin II. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że wszystkie 

komisje rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości 

Linin, obręb 0025 Linin II.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, 

Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Baran, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LX/538/2021 

 

Punkt 19. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Góra Kalwaria. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że wszystkie 

komisje rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Góra Kalwaria.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, 

Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Baran, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LX/539/2021 

Punkt 20. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości w Gminie Góra Kalwaria i zagospodarowania tych odpadów, 

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, częstotliwości odbierania odpadów, ograniczenia ilości odpadów 

budowlanych i rozbiórkowych stanowiących odpady komunalne przyjmowane przez punkt 
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selektywnego zbierania odpadów komunalnych oraz trybu i sposobu zgłaszania przez 

właścicieli nieruchomości przypadków niewłaściwego świadczenia usług przez 

przedsiębiorcę odbierającego odpady komunalne od właścicieli nieruchomości lub przez 

prowadzącego punkt selektywnego zbierania odpadów komunalnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że wszystkie 

komisje rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości w Gminie Góra Kalwaria i zagospodarowania 

tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, częstotliwości odbierania odpadów, ograniczenia 

ilości odpadów budowlanych i rozbiórkowych stanowiących odpady komunalne 

przyjmowane przez punkt selektywnego zbierania odpadów komunalnych oraz trybu 

i sposobu zgłaszania przez właścicieli nieruchomości przypadków niewłaściwego 

świadczenia usług przez przedsiębiorcę odbierającego odpady komunalne od właścicieli 

nieruchomości lub przez prowadzącego punkt selektywnego zbierania odpadów 

komunalnych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, 

Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Baran, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LX/540/2021 

 

Punkt 21. Rozstrzygnięcie Rady Miejskiej o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych przez 

burmistrza uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu miasta Góra Kalwaria rejon targowiska. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przystąpiła do przedstawienia 

nieuwzględnionych przez burmistrza uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria rejon targowiska: 

UWAGA NR 1 - Wprowadzenie zmian w planie zagospodarowania przestrzennego 

wynikających z przyjęcia projektu zagospodarowania przestrzennego w ramach 
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poprowadzenia drogi gminnej według ustaleń, że będzie ona poprowadzona przez 

nieruchomości zabudowane i niezabudowane ale należące tylko i wyłącznie od 

kilkudziesięciu lat do osób prywatnych z pominięciem działek należących do osób 

prywatnych ale sprzedanych przez Urząd Miasta i Gminy Góra Kalwaria, jest rażącym 

naruszeniem zasad społecznych i obowiązujących przepisów. Działki o numerze 

ewidencyjnym 125/11, 125/3, 125/4 nie posiadają starego drzewostanu oraz zabudowa jest 

specjalnie dla celów drogi gminnej odsunięta od granic działki. Brak zgody na 

poprowadzenie drogi przez teren działki nr 46/1 i 46/3 (wg planu działki prawie w całości 

zostaną zajęte na drogę gminną, nastąpi wycięcie starego i licznego drzewostanu, droga 

zostanie poprowadzona ok 1,5 m od schodów do domu jednorodzinnego, działalność 

zawodowa właściciela działek zostanie w sposób istotny ograniczona, a nawet 

w konsekwencji może spowodować całkowite ustanie źródła utrzymania).  

Rozstrzygnięcie Burmistrza - uwaga nieuwzględniona. Uzasadnienie: z analizy opracowań 

planistycznych wynika, iż projektowany odcinek ul. Papczyńskiego był już przewidywany 

od wielu lat. W planie miejscowym z 1997 r. (uchwała nr 290/XLV/97 z 7.11.1997) działka 

nr 46/3 znajdowała się w terenie 18MN, a działka nr 46/1 przeznaczona była pod 

komunikację, planowaną drogę publiczną. Natomiast plan miejscowy z 2017 r. (uchwała 

nr XXXVIII/358/2016 z 20.12.2016) nie obejmował wprawdzie swym zasięgiem 

przedmiotowych działek, ale granica planu przebiegała po południowej granicy działek 

nr 47/1 i nr 47/2, czyli granicy niniejszego planu i również planowana była droga 

publiczna. Na podstawie takiej analizy została podjęta uchwała o przystąpieniu do 

sporządzenia mpzp obejmująca obszar obecnego projektu planu. W niniejszym projekcie 

planu zachowano planowany przebieg drogi publicznej jako powiązanie z ul. Kalwaryjską, 

odciążające ten fragment miasta, zawężając go, w stosunku do planów wcześniejszych, 

do 12 m po terenie działki nr 46/1, umożliwiając tym samym lepsze wykorzystanie działki 

nr 46/3. Działki 125/3, 125/4, 125/11 nie są objęte uchwałą o przystąpieniu do  

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla powyższego 

fragmentu. 

 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 1, nieuwzględnionej przez burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta 

Góra Kalwaria rejon targowiska, niewyrażającej zgody na poprowadzenie drogi gminnej 

(2KDZ) przez teren działki nr 46/1 i 46/3.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Jakub Rącz 

PRZECIW (15) 

Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, 

Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Baran, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka 

 

Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 1. 

 

UWAGA NR 2 - Brak zgody na budowę nowej drogi ul. Papczyńskiego w Górze Kalwarii. 

Rozstrzygnięcie Burmistrza - uwaga nieuwzględniona. Uzasadnienie: działka należąca do 

Wnioskodawcy znajduje się poza obszarem planu. Przedłużenie ulicy Papczyńskiego było 

już przewidywane w planach od wielu lat. W niniejszym projekcie planu zachowano 

planowany przebieg drogi publicznej jako powiązanie z ul. Kalwaryjską.  

 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 2, nieuwzględnionej przez burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra 

Kalwaria rejon targowiska, niewyrażającej zgody na budowę nowej drogi ul. Papczyńskiego 

w Górze Kalwarii.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Jacek Gliński, Zenon Nadstawny 

PRZECIW (13) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa Jędral, 

Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wojciech Kochański, Jakub Rącz, Jan Rokita 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Baran, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka 

 

Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 2. 

 

Punkt 22. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Cendrowice cz. III. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że wszystkie 

komisje rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 
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Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Cendrowice 

cz. III.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula 

Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Rokita 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Baran, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LX/541/2021 

 

Punkt 23. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Solec na obszarze gminy Góra 

Kalwaria (część II). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że wszystkie 

komisje rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Solec na 

obszarze gminy Góra Kalwaria (część II).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, 

Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Baran, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka 
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 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LX/542/2021 

 

Punkt 24. Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Dobiesz - Wola Dobieska - część północna oraz 

fragmentu wsi Wojciechowice. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że wszystkie 

komisje rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Dobiesz - Wola Dobieska - część 

północna oraz fragmentu wsi Wojciechowic.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, 

Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Baran, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LX/543/2021 

 

Punkt 25. Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Moczydłów - część II. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że wszystkie 

komisje rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Moczydłów - część II.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, 

Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Baran, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LX/544/2021 

 

Punkt 26. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Góra Kalwaria i przekazania go do zaopiniowania 

organowi regulacyjnemu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przestawiła wnioski komisji 

zgłoszone do projektu uchwały.  

Komisja Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego – nie wydała opinii i 

zawnioskowała o utrzymanie dotychczasowego brzmienia § 6. ust. 1 pkt 7 w zakresie 

szerokości pasa ochronnego. 

Dotychczasowe brzmienie § 6. ust. 1 pkt 7 Regulaminu przyjętego uchwałą nr IX/52/2019:  

7) powstrzymywać się od dokonywania jakichkolwiek czynności mogących mieć wpływ na 

zmianę stanu technicznego urządzeń i przyłączy wodociągowych lub kanalizacyjnych 

będących w posiadaniu przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjnego, bez uzgodnienia 

tego z tym przedsiębiorstwem, w tym nasadzeń drzew i krzewów oraz zabudowy w pasie 

terenu, w którym zlokalizowana jest sieć wodociągowa lub kanalizacyjna, przy czym 

wskazany pas terenu (pas ochronny) ma szerokość 1 metra (po 0,5 metra od osi przewodu 

sieci) w przypadku przewodów o średnicy ≤ DN 300 i 2 metrów (po 1 metrze od osi 

przewodu sieci) w przypadku przewodów o średnicy >DN 300;), 

Komisja Rewizyjna – wydała pozytywną opinię i zawnioskowała o utrzymanie 

dotychczasowego brzmienia § 6. ust. 1 pkt 7 w zakresie szerokości pasa ochronnego. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Teresa Jędral Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku 

Publicznego złożyła wyjaśnienia do wniosku zgłoszony przez komisję. 

Radny Zbigniew Adamczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska 

i Handlu poprosił o odczytanie opinii pozostałych komisji informując, że zapis dot. 

poszerzenia szerokości pasa ochronnego wzbudził kontrowersje również na komisji 

ROŚiH.  

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Ura przedstawił opinie pozostałych komisji: 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu – nie wydała opinii (1 „za”, 1 „przeciw”, 1 

„wstrzymujący się”), 
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Komisja Zdrowia i Sportu – wydała pozytywną opinię, 

Komisja Finansów i Rozwoju – wydała pozytywną opinię, 

Komisja Oświaty, Kultury i Opieki Społecznej – wydała pozytywną opinię. 

Następnie Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski poprosił Prezesa Zarządu ZGK Sp. z o.o. 

autora projektu regulaminu o odniesienie się do wniosku oraz wyjaśnienie propozycji 

poszerzenia szerokości pasa ochronnego. 

Prezes Zarządu ZGK Sp. z o.o. Roman Bugaj wyjaśnił, iż w toku prac nad nową wersją 

regulaminu wynikającą ze zmian przepisów ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę 

i zbiorowym odprowadzaniu ścieków spółka postanowiła odnieść się również do 

obowiązujących zapisów regulaminu dot. szerokości pasa ochronnego. Opierając się na 

własnych doświadczeniach eksploatacyjnych oraz doświadczeniach innych eksploatatorów 

sieci stwierdzono, że dotychczasowa szerokość pasa ochronnego w przypadku sieci 

kanalizacyjnych i wodociągowych jest niewystarczająca, bo chociażby w przypadku 

napraw lub bieżącej konserwacji sam wykop musi mieć od 0,5-1 metra szerokości 

w zależności od głębokości posadowienia przewodu, do tego potrzebne jest dodatkowe 

miejsce na odrzucenie wyrobku. Stąd propozycja spółki rozszerzenia pasa ochronnego do 

3 metrów. Przykładowo podał zapisy obowiązujące w regulaminach przyjętych przez inne 

samorządy.  

Radny Tomasz Ura przedstawił uwagi do par. 6 ust 1 regulaminu, ponadto zapytał, w jaki 

sposób regulamin będzie egzekwowany w przypadku istniejących już sieci i nasadzeń. 

Pan Roman Bugaj udzielił wyjaśnień w zakresie par. 6 ust 1 regulaminu. Odnosząc się do 

kwestii istniejących już sieci i nasadzeń podkreślił, że prawo nie działa wstecz.  

Radny Tomasz Ura kontynuując poprosił o wyjaśnienie czy przyłącze wodociągowe 

traktowane jest jako cześć sieci. 

Pan Roman Bugaj wyjaśnił, że ustawa o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków definiuje pojęcie przyłącza wodociągowego jako odcinek 

przewodu łączącego sieć wodociągową z wewnętrzną instalacją wodociągową odbiorcy 

usług wraz z zaworem za wodomierzem głównym. Dodał, że za przyłącze wodociągowe 

odpowiedzialny jest odbiorca usług. Odbiorca usług odpowiada również za ewentualne 

negatywne działanie roślinności wrastającej w armaturę wodociągową lub kanalizacyjną, 

więc niedokonywanie nasadzeń leży w interesie odbiorcy usług. Natomiast regulamin 

dotyczy infrastruktury administrowanej przez Zakład Gospodarki Komunalnej.  

Radna Bożena Molak zwróciła uwagę, że w wielu przypadkach drogi gminne mają 4-5 

metrów szerokości, zatem istnieje obawa, że wyznaczenie 3 metrowego pasa ochronnego 

będzie miało negatywny wpływ na budowę wodociągów.   

Pan Roman Bugaj wyjaśnił, że zapisy dotyczące pasa ochronnego dotyczą nasadzeń 

roślinności bądź zabudowy mającej istotny wpływ na infrastrukturę wodociągowo-

kanalizacyjną. Generalnie wodociągi buduje się pod jezdnią bądź pod chodnikiem i nie ma 

przeciwwskazań by nad siecią wodociągową czy kanalizacyjną budować infrastrukturę 

drogową.  

Radny Jakub Rącz zapytał, w jaki sposób osoba, która dokonała już nasadzeń udowodni 

że dokonała tego przed wejściem w życie regulaminu. 
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Pan Roman Bugaj odpowiedział, że przedstawiona propozycja zmian regulaminu w żaden 

sposób nie penalizuje tego rodzaju występków, czy też czynów przeciwko zapisom 

regulaminu. Chodzi o sytuacje, w których wbrew zapisom regulaminu zostaną poczynione 

nasadzenia, a po jakimś czasie infrastruktura zostanie zablokowana przez wrastającą bryłę 

korzeniową i dojdzie do awarii. Wówczas zapisy regulaminu mogą mieć przyczynek do 

zaspokajania roszczeń czy to osób poszkodowanych, czy roszczeń ZGK. 

Radny Zenon Nadstawny zapytał prezesa, czy ma rozeznanie jak przebiegają linie 

wodociągowe na terenie gminy. Na przykładzie budowy stacji wodociągowej w Sobikowie 

zwrócił uwagę, że w większości sieć wodociągowa przebiega przez działki prywatne. 

Dotychczas szerokości pasa ochronnego wynosiła 1 metr i było dobrze, teraz przy obecnie 

proponowanych zapisach ZGK będzie żądał udostępnienia terenu o szerokości 3 metrów.  

Pan Roman Bugaj na pytanie czy posiada wiedzę gdzie przechodzą wszystkie sieci 

administrowane przez ZGK odpowiedział, że nie ma takiej wiedzy i obawia się, że takiej 

wiedzy w gminie nie ma nikt. Odnosząc się do sieci wodociągowych prowadzonych 

dawniej po działkach prywatnych odpowiedział, że ma świadomość tego, że mnóstwo 

tego rodzaju infrastruktury zostało posadowionych na działkach prywatnych, natomiast 

nie jest to już praktykowane. Obecnie sieci wodociągowe i kanalizacyjne są budowane 

wyłącznie w działkach drogowych, czy to należących do gminy czy do osób prywatnych. 

Aczkolwiek jeżeli jest konieczność budowy sieci po działkach prywatnych, a są to 

pojedyncze przypadki, to przed przystąpieniem do inwestycji spółka notarialnie 

zabezpiecza sobie w drodze negocjacji z właścicielem służebność gruntową, aby nie było 

żadnych wątpliwości jak przebiegać ma dostąp. Odnosząc się do kwestii żądania 

udostępnienia od właściciela nieruchomości 3 metrowego dostępu wyjaśnił, że spółka nie 

będzie składała takich żądań, gdyż przepis ten nie mówi o służebności gruntowej ani 

o dostępie do przewodu wodociągowego czy kanalizacyjnego, a jedynie o tym w jakiej 

odległości od przewodu nie można dokonywać nasadzeń drzew i krzewów oraz wznosić 

budynków i budowli ingerujących w infrastrukturę. Następnie zakwestionował stwierdzenie 

radnego, że przy 1 metrze było dobrze, ponieważ kompleksowe czyszczenie sieci 

kanalizacyjnej pokazuje z jakim olbrzymim problemem przychodzi się spółce zmierzać.   

Radny Zenon Nadstawny potrzymał swoje stanowisko o pozostaniu przy dotychczasowym 

zapisie.   

Radny Tomasz Ura przedstawił swoje wątpliwości dotyczące możliwości budowania 

infrastruktury w odległości 1 metra od skraju działki drogowej.  

Pan Roman Bugaj odniósł się do wypowiedzi przedmówców. Ponownie powtórzył, że 

zapis w regulaminie dotyczy tylko nasadzeń roślinności oraz wznoszenia budynków 

i budowli, nie dotyczy służebności gruntowych. Zawarta przed notariuszem służebność 

gruntowa gwarantuje ZGK możliwość wejścia w teren bez zgody właściciela, natomiast 

w każdej innej sytuacji potrzebna jest zgoda właściciela. Odnosząc się do wątpliwości czy 

będzie można budować infrastrukturę wodociągowo-kanalizacyjną w odległości 1 metra 

od skraju działki drogowej odpowiedział, że rolą projektanta jest takie zaprojektowane 

infrastruktury, które godzi aspekt komunikacyjny i aspekt przeprowadzania przewodu.    
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W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie wniosek zgłoszony przez Komisję Gospodarki Komunalnej i Porządku 

Publicznego oraz Komisję Rewizyjną. 

Głosowano wniosek w sprawie: utrzymania dotychczasowego brzmienia § 6. ust. 1 pkt 7 

Regulaminu w zakresie szerokości pasa ochronnego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Jakub Rącz, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

PRZECIW (2) 

Beata Mika, Beata Polaczyńska 

BRAK GŁOSU (2) 

Szymon Krupa, Jan Rokita 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Baran, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka 

 

Wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego oraz Komisji Rewizyjnej 

został uwzględniony. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnioną poprawką.  

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Góra Kalwaria i przekazania 

go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata 

Polaczyńska, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia 

Zdulska 

NIEOBECNI (5) 

Łukasz Baran, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka, Jan Rokita 
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 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LX/545/2021 

 

Punkt 27. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2021 – 2028. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że wszystkie 

komisje rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2021 – 2028.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata 

Polaczyńska, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia 

Zdulska 

NIEOBECNI (5) 

Łukasz Baran, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka, Jan Rokita 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LX/546/2021 

 

Punkt 28. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2021 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przestawiła opinie komisji 

do projektu uchwały.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2021 

rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata 

Polaczyńska, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia 

Zdulska 
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NIEOBECNI (5) 

Łukasz Baran, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka, Jan Rokita 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LX/547/2021 

 

Punkt 29. Projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji w celu opracowania 

Gminnego Programu Wspierania Osób z Niepełnosprawnościami oraz ich Rodzin. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła opinie komisji 

do projektu uchwały.  

Komisja Zdrowia i Sportu – wydała pozytywną opinię, bez wskazania członka Komisji ZiS 

do składu Komisji doraźnej, 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego – nie wydała opinii, i nie wskazała 

członka Komisji GKiPP do składu Komisji doraźnej,  

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu – wydała pozytywną opinię, rezerwowo 

do składu Komisji doraźnej zgłosił się radny Zbigniew Adamczyk, 

Komisja Rewizyjna – wydała pozytywną opinię, bez wskazania członka Komisji Rewizyjnej 

do składu Komisji doraźnej,  

Komisja Finansów i Rozwoju – wydała pozytywną opinię, wskazano radną Beatę 

Polaczyńską, 

Komisja Oświaty, Kultury i Opieki Społecznej – wydała pozytywną opinię, zgłosiła się radna 

Aleksandra Fedynicz-Komosa. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa zapytała, czy są inni chętni 

do pracy w komisji.  

W związku z brakiem zgłoszeń zapytała radnego Zbigniewa Adamczyka, który zgłosił się 

do składu komisji w rezerwie, czy wyraża zgodę na członkostwo w komisji.  

Radny Zbigniew Adamczyk wyraził zgodę. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji w celu 

opracowania Gminnego Programu Wspierania Osób z Niepełnosprawnościami oraz ich 

Rodzin.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata 

Polaczyńska, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia 

Zdulska 
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NIEOBECNI (5) 

Łukasz Baran, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Andrzej Posiewka, Jan Rokita 

Rada Miejska powołała doraźną Komisję w celu opracowania Gminnego Programu 

Wspierania Osób z Niepełnosprawnościami oraz ich Rodzin w następującym składzie:  

1. Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa, 

2. Radna Beata Polaczyńska, 

3. Radny Zbigniew Adamczyk. 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LX/548/2021 

 

Punkt 30. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie 

dokonania poprawek lub uzupełnienia protokołu z LVII uroczystej sesji w dniu 21.09.2021 r. 

oraz z LVIII sesji w dniu 29.09.2021 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że 

do protokołu z LVII uroczystej sesji w dniu 21.09.2021 r. jak i do protokołu z LVIII sesji w dniu 

29.09.2021 r. nie wpłynęły uwagi. 

 

Punkt 31. Sprawy różne: 

a) pytania mieszkańców i odpowiedzi. 

Pani …………………………… omawiając swoją sprawę przedstawiła zastrzeżenia do 

prowadzonego przez gminę od maja postępowania administracyjnego w sprawie 

odebrania jej psów, które to postępowanie w jej ocenie nie powinno mieć miejsca. 

Twierdziła, że została fałszywie posądzona o złe traktowanie swoich zwierząt przez prezesa 

fundacji Animal Rescue działającej na podstawie zawartej z gminą umowy oraz 

Powiatowego Lekarza Weterynarii. Miała również uwagi do postępowania panów 

burmistrzów. Twierdziła, że w prowadzonym postępowaniu administracyjnym nie 

uwzględniono składanych przez nią wyjaśnień, a stawiane jej zarzuty m.in. 

niehumanitarnego traktowania zwierząt są bezpodstawne i nieprawdziwe. Odnosząc się do 

uchylonej przez SKO wydanej przez burmistrza decyzji, którą SKO skierowało do 

ponownego rozpatrzenia poinformowała, że od 6 sierpnia nie dowiedziała się od panów 

burmistrzów, na czym będzie polegało ponowne rozpatrzenie sprawy, jednocześnie 

zarzucając burmistrzom przewlekłe prowadzenie postępowania.   

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odnosząc się do sprawy wyjaśnił, że cały czas trwa 

procedura wydawania łącznie trzech decyzji w sprawie czasowego odebrania psów 

z posesji w Solcu, której przedmówczyni jest właścicielką. Następnie przedstawił szczegóły 

nt. prowadzonego postępowania i wydanej przez burmistrza decyzji w sprawie czasowego 

odebrania psów. Wyjaśnił, że w toku prowadzonego postępowania administracyjnego 

przesłuchane zostały wszystkie strony postępowania w tym właścicielka i opiekunka psów, 

a także sąsiedzi, fundacje oraz powiatowy lekarz weterynarii. W toku tego postępowania 

burmistrz wydał decyzję o czasowym odebraniu zwierząt, zaś psy trafiły do schroniska 
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w Nowym Dworze Mazowieckim. Kontynuując przyznał, że Samorządowe Kolegium 

Odwoławcze, do którego przedmówczyni się odwołała uchyliło decyzję burmistrza, 

natomiast została ona uchylona z przyczyn formalnych. W uzasadnieniu uchylenia decyzji 

SKO wskazało, że ustalenia organu (burmistrza) co do warunków utrzymywania zwierząt 

uzasadniają podjęcie decyzji w przedmiocie ich czasowego odebrania. Materiał dowodowy 

zgromadzony w aktach sprawy w tym protokół kontroli przeprowadzonej przez 

powiatowego inspektora weterynarii w Piasecznie oraz załączona dokumentacja 

fotograficzna nie pozostawiają wątpliwości co do warunków bytowania zwierząt. W ocenie 

SKO nie ulega wątpliwości, że warunki panujące na posesji są zdecydowanie 

nieodpowiednie dla tak dużej liczby psów, a zarówno właścicielka jak i opiekunka nie 

podjęły zdecydowanych działań w celu ich poprawy.  

Kontynuując poinformował, iż urząd dodatkowo wystąpił o opinię biegłego sądowego 

w dziedzinie ochrony i dobrostanu zwierząt przy Sądzie Okręgowym w Warszawie, która 

jest już w posiadaniu urzędu. Z opinii wynika, że zwierzęta były utrzymywane 

w niewłaściwych warunkach bytowania, w tym w warunkach rażącego niechlujstwa 

i zaniedbania, co przejawiało się w utrzymywaniu ich w skrajnie brudnych pomieszczeniach 

i nadmiernym zagęszczeniu. Materiał dowodowy zgromadzony w sprawie wskazuje 

jednoznacznie, że zwierzęta nie miały zapewnionej podstawowej opieki weterynaryjnej, 

profilaktyki i jakiejkolwiek pielęgnacji, a część z nich utrzymywana była w sposób przewlekły 

z objawami nieleczonych chorób. Materiał dowodowy w postaci zdjęć, zeznań świadków 

oraz stan psychiczny psów wskazuje, że właścicielka dopuszczała się wobec nich przemocy. 

Biegły uznał decyzję o odebraniu wszystkich zwierząt w pełni uzasadnioną. 

Kontynuując burmistrz zapewnił, że postępowanie prowadzone jest w sposób rzetelny, 

z możliwością wypowiedzenia się każdej ze stron. Zaprzeczył, że jakoby przedmówczyni nie 

jest wysłuchiwana, gdyż bardzo często jest w urzędzie, a jej zeznania są w protokołach 

przesłuchań jak i w uzasadnieniu wydawanych decyzji. Odnosząc się do konfliktu 

przedmówczyni z prezesem fundacji Animal Rescue Poland, który niewątpliwie jest, 

podkreślił, że to urząd prowadzi postępowanie, które zgodnie z przepisami prawa zostało 

wszczęte na podstawie wniosku ww. fundacji jaki i dwóch innych stowarzyszeń zajmujących 

się ochroną praw zwierząt, a także wniosku Powiatowego Lekarza Weterynarii. Decyzja 

o czasowym odebraniu psów została wydana na podstawie zgromadzeniu materiału 

dowodowego i przeprowadzeniu postępowania. Obecnie psy przebywają w schronisku 

w Nowym Dworze Mazowieckim w bardzo przyzwoitych warunkach i nie dzieje się im 

krzywda, co potwierdzili pracownicy urzędu.  

Pani …………………………… odnosząc się do wypowiedzi z-cy burmistrza poinformowała, że 

w schronisku 4 psy zmarły, 5 jest w bardzo złym stanie, a kolejne 5 psów zostało „pociętych” 

z niewiadomego powodu. Dodała, że nie mogła porozmawiać z lekarzem schroniska 

ponieważ nie wyraziła na to zgody właścicielka schroniska. Dodatkowo poinformowała, 

że jest w posiadaniu nagrania z pobytu w schronisku. Stwierdziła, że cała wypowiedź 

burmistrza jest manipulacją, która jest dowodem na jego postępowanie. Ponieważ nie ma 

żadnego ponownego rozpatrzenia sprawy, a burmistrz nie podaje informacji, że kolegium 

odwoławcze wskazało naruszenie art. 7 i 77 kpa. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa mając na uwadze złożenie 

przez przedmówczynię skargi do rady miejskiej proponowała przeniesienie rozmów 

i rozpatrzenie sprawy przez Komisję Skarg Wniosków i Petycji, deklarując swoją obecność 

w rozmowach.  

Pani ………………… dodatkowo poprosiła o podanie informacji ile i za co oraz kiedy zapłacono 

schronisku za psy. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział, że z uwagi na odebranie i umieszczenie 

48 psów w schronisku w Nowym Dworze Mazowieckim gmina zapłaciła 120.000 zł, i są to 

koszty całkowitego pobytu psów w schronisku. 

Do kolejnych pytań zgłoszonych przez panią …………………………… dot. zmarłych psów 

odniosła się Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Julita Jędrzejczyk.  

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poprosiła Komisję 

Skarg Wniosków i Petycji o zajęcie się sprawą w trybie pilnym. 

Radny Jakub Rącz Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji deklarował ustalenie 

po sesji terminu posiedzenia komisji oraz informowania skarżącej o przebiegu sprawy.  

Radna Bożena Molak prosiła o przeniesienie rozmów na grunt komisyjny.  

b) pytania radnych i odpowiedzi: 

Radna Urszula Wroniewicz pogratulowała burmistrzowi oraz osobom tworzącym wniosek 

skutecznej aplikacji o środki na budowę kanalizacji w Czersku. Podziękowała również 

radnym i mieszańcom Czerska. Następnie zapytała burmistrza, czy będzie występował 

o środki na rozbudowę szkoły w Czersku oraz o środki na ochronę zabytków na terenie 

gminy.  

Radny Wojciech Kochański zapytał, jakie będą składane wnioski w ramach Polskiego Ładu 

i czy będzie zgłoszony wniosek na wykonanie termoizolacji budynku basenu.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiedział, że tak jak już poinformował na początku 

sesji, na ten moment nie wie jakie będą wytyczne i rekomendacje w związku z tym nie wie 

jakie będą składane wnioski, natomiast będzie pamiętał o termoizolacji budynku.  

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa nawiązując do niedzielnej awarii sieci 

wodociągowej na ul. Bema, zapytała dlaczego w ZGK nie ma ekipy pełniącej dyżur 

w niedzielę.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski w odniesieniu poprosił o skierowanie pytania na piśmie. 

c) wolne wnioski, 

Nie zgłoszono. 

d) informacje, 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że wspólne posiedzenie 

komisji w dniu 28.10.2021 r. odbędzie się w trybie hybrydowym.  
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Punkt 32. Zamknięcie LX sesji Rady Miejskiej. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-

Komosa o godz. 17:10 zamknęła LX sesję Rady Miejskiej.  

 

 

 

                                                                                         Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                                                                                         Aleksandra Fedynicz-Komosa 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała:  

Urszula Kuranowska 


